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PROTOKOLL
2021-04-29

    Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd
Tid: 17.30

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P10 sammankallande
Maria Lindberg Engberg (ML) F08
Sarah Johansson (SJ) P10
Peter Thorpman (PT) P09
Magnus Sahlin (MS) P08
Philip Palmaer (PP) P/F13/14
Rudi Martinssen (RM) P07 / Målvaktsskolan mfl.
Carina Johannesson (CJ) Styrelsen

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande
MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och bjuder bjuder på gott nybryggt 
kaffe. 

2. Dagordningen fastställs.

3. Carina Johannesson, styrelsen, ang. spelaravg. (deltagaravg.) samt arb.uppg. kansli 
Deltagaravgift: CJ har informerat Kjell H om US syn på hantering av spelaravgift 
(deltagaravgift). Ska tas upp på nästa styrelsemöte. Varje ledares ansvar att ge ett 
underlag till kansliet. Beslutas heta deltagaravgift. US skickar ut info om att alla 
spelarlistor och adresser ska uppdateras och skickas till kansliet. 
Arbetsuppgift kansliet. US vill att arbetsbeskrivningen ska tas upp på styrelsemötet på 
måndag.

4. Info. betr. fond (Carina närvarar)
PP visar PP. Arbetsnamn: ”IF Vikens bidragsfond”. PP har skrivit en bakgrund, krav och 
syfte. etc.  Olika upplägg är möjliga: Alt 1 Fondkonto hos SEB. Alt.2. Gåvan som bas i ett 
arbete med samarbetspartner som lägger in pengar årligen. PP har mycket utförligt 
beskrivit allt som behöver göras och de olika alternativen och vad som är fördelar och 
nackdelar med respektive alternativ. Speciellt konto måste öppnas i båda alternativen.
Ansvarig from nu är styrelsen. Ledarna har ett ansvar att kommunicera fonden till 
föräldrarna i respektive lag och att hanteringen sköts diskret. Diskussion förs som 
fonden ska föras in i föreningens stadgar. Hur skyddas pengarna från användning till 
andra än tänkta syften?
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5. Hanebol, drift och schema
PT: Schemat klar förutom F10. Uppdaterat schema ligger på US-sidan. Driften sköts som
vanligt av kommunen. Viken tar in och ut hörnflaggor vid match. 

6. Aktivitetsnivå - status avseende samtliga ungdomslag  Antal i trupp (antal stadiga)
ML bra med tränare och spelare 15 (13)
PT 19 spelare, (16)
SJ/MW ca 20 på träningen några tränar ej pga Corona. Lyckat med delningen flickor 
pojkar.
PP 25-30 st som tränar några börjar nu när det blir ute. På söndags startar nytt flicklag 
med tre potentiella ledare. 5 flickor, men mer väntas ansluta om det blir ett eget lag.
MS 31 (23)
RM P07 6 tappra + 4 hockey under vintern. Några halvskadade. På pappret 11 (9). 
Tränar med P08. Bjudit in tjejerna till träning i bollhallen, går ändå i samma klass. 
Lyckat. F09 17 (12) Matchssugna. Tre ledare.
Bollkul 17 bägge gångerna, många nya. Tränar på Rösvallen.
MV har haft tillfällig paus pga tiden. 9-9-har startat, 7-7 ska släppas på. Behöver mer 
ledare.
U17 spelar i seniorserie, kan få uppskjuten seriestart.
P06  samarbete med IFK Åmål funkar bra enligt uppgift.
F06/07 23 
F10 ?

7. Matchställ
PT förklarar statusen på beställningarna från Pokalhuset. Alla spelare får var sin tröja. 
De allra yngsta lagen får dock använda de fräscha befintliga. PT går igenom behoven för 
de yngsta. 

8. Material
PT: Vi har fått ett nytt bås i källaren, med kodlås. Inventarielista görs för detta förråd. PT
och PP hjälps åt med inköp av bollar, käppar och annat material.

9. Domarbokningar samt domarutbildningar
RM är nu domarhandledare och har 10 intresserade ungdomar som vill gå utbildning, 7-
och 5-manna. Utbildningen startar nästa vecka. I nuläget har vi två föreningsdomare 
och några distriktsdomare. PP tar med frågan till styrelsemötet om kansliet kan sköta 
domarbokningarna. Tar också upp frågan om utdrag ur belastningsregistret.

10. Hanebol - kiosk samt plan för området
MS  rapporterar om statusen på bygget av den nya föreningsbyggnaden och planer för 
Hanebols gräsytor.

11. Kostnadsstatus
PT redogör för utgifterna, vilka ligger ungefär som beräknat.
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12.  Återkoppling från mötet m. Christer Härd och Janne Mossberg betr. Rösvallen
PT: Bra diskussion mot slutet. Seniorerna prioriteras på Rösvallen Har ett aktivt beslut 
tagits att seniorerna ska prioriteras? Är som det alltid varit, gammal hävd. Kanske viktigt
att satsa på Hanebol? Frågan om plankomitté togs upp, ingen respons. Finns idag ingen 
samlad röst utåt. Inga principiella beslut om prioritering av användandet av Rösvallen 
verkar finnas.

13. Tränarutbildning
 RM: Nya tränare behöver utbildas. C-utbildning bör erbjudas så snart som möjligt. Ca 5 
deltagare fysiskt trots Corona. Målvaktshandledarutbildning behövs också.

14. Fotbollsutvecklare i föreningen
DFF har dragit igång ett projekt med ett möte en gång i månaden. Diskutera 
fotbollsrelaterade frågor. IF Viken bör delta, RM representerar.

15. F10
 Har inte frågat efter träningstider. Anmälda till seriespel. Hur fungerar träningarna och 
strukturen i laget? MW och SJ tar kontakt med ledarna i laget. PT föreslår en träningstid
på Hanebol.

16. Bollkul födda 2016 
Startar  runt 16 maj. RM och PP sammankallande.

17. Övriga frågor
- DFF riktlinjer ang. Corona Oklart för de lag som ska spela i VFF. Första omg i DFF skjuts 
upp.
- PP informerar om sjukvårdsväskorna och hur det ska fungera.
- Kläder, ML:  Ny provomgång planeras. SJ: Mycket av det beställda är uthämtat hos 
Pokalhuset.

18. Nästa möte
       Nästa möter äger rum i slutet av vårsäsongen. Datum, tid och plats bestäms senare.

19. Mötets avslutande
       Mötet avslutas.

Vid protokollet justeras

Magnus Sahlin Magnus Wallin
sekreterare sammankallande


